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Pan 
Marcin Małecki
Radny Rady Miasta Kalisza

W nawiązaniu do interpelacji z dnia 25 maja br. w sprawie wyznaczenia parkingu dla
motocykli i motorowerów w rejonie ul. Główny Rynek uprzejmie informuję, że przedmiotowa
sprawa została przekazana do rozpatrzenia przez Zespół ds. organizacji ruchu, działający przy
Prezydencie  Miasta  Kalisza  i  składający  się  z  przedstawicieli  Zarządu   Dróg  Miejskich,
Komendy Miejskiej Policji i Straży Miejskiej Kalisza.

Po  zajęciu  stanowiska  przez  Zespół  ds.  organizacji  ruchu  udzielona  zostanie  Panu
Radnemu odpowiedź.

                                                                                                                          Prezydent Miasta Kalisza
/…/

        Krystian Kinastowski  

                



Kalisz, 25.05.2022 roku 

 

Marcin Małecki   

Radny Rady Miasta Kalisza 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 

INTERPELACJA 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w sprawie parkingu dla 
motocykli w bezpośrednim sąsiedztwie kaliskiego rynku. 
 
W związku z rewitalizacją kaliskiego rynku uważam, że dobrym pomysłem będzie 
stworzenie w bezpośrednim sąsiedztwie kaliskiego rynku, parkingu przeznaczonego 
typowo dla motocykli i skuterów, w miejscu które nie będzie kolidowało z miejscami 
parkingowymi dla samochodów. Stworzenie takiego miejsca poprawi atrakcyjność 
turystyczną naszego miasta w środowisku moto-turystów, których środowisko bardzo się 
rozwija, jest bardzo zintegrowane i chętnie wymienia się informacjami na temat miejsc i 
miast przyjaznych turystyce motocyklowej. Ponadto nowe, specjalne miejsca parkingowe 
dla jednośladów sprawią, iż mieszkańcy miasta będą mieli do dyspozycji więcej miejsc 
parkingowych, które dotychczas były zajmowane przez wspomniane jednoślady.  
Podstawą wydzielenia takiego parkingu jest wykorzystanie miejsca, które nie może być 
wykorzystane na typowy parking dla samochodów, z uwagi na ich rozmiary, natomiast 
doskonale się sprawdzi na mniejsze gabarytowo jednoślady.  
 
 
 
 
 
 

 

                                                                                                     

                                                                                                    Z wyrazami szacunku 

Marcin Małecki  

Radny Rady Miasta Kalisza 


